
Szesnasta sesja Rady Miejskiej odbyta 

 w dniu 18 grudnia 2015 roku  w Trzcińsku-Zdroju 

_______________________________________________________ 

 
P R O T O K Ó Ł Nr XVI/ 2015 

 

z sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 

18 grudnia 2015 roku 

 
Miejsce obrad – sala posiedzeń Urzędu Miejskiego w Trzcińsku-Zdroju 

 
Czas rozpoczęcia obrad - godz. 15 

04
 

 

Czas zakończenia obrad - godz. 15
 58

 

 

Rada w składzie - 15 Radnych 

 

W obradach uczestniczyło – 15 Radnych 

 
co stanowi – 100% 

 

Obrady XVI sesji otworzyła Przewodnicząca Rady Miejskiej pani Maria Woźniak, która przywitała 

wszystkich zebranych: radnych, Zastępcę Burmistrza, Pana skarbnika Kierowników i dyrektorów 

jednostek organizacyjnych Gminy, sołtysów i wszystkich gości obecnych na sesji. Stwierdziła quorum 

na podstawie listy obecności - 15 radnych obecnych. 

/ lista obecności stanowi załącznik Nr  1_ do niniejszego protokołu/. 

 

W obradach uczestniczyli: sołtysi, przedstawiciele zakładów pracy i jednostek organizacyjnych z 

terenu gminy Trzcińsko– Zdrój, Burmistrz, Zastępca Burmistrza, Skarbnik Gminy, mieszkańcy 

miasta oraz Radny Powiatowy pan Piotr Bugajski. 

 

/lista obecności stanowi załącznik Nr  2 i 3_ do niniejszego protokołu/. 

 

Do punktu I. 2  Przyjęcie porządku obrad  

 

Przewodnicząca obrad- czy są wnioski o zmianę porządku obrad? 

 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- porządek obrad: 
I.   Sprawy regulaminowe: 

1.  otwarcie obrad i stwierdzenie quorum, 

2.   przyjęcie porządku dziennego obrad, 

3.   przyjęcie protokołu poprzedniej sesji, 

II.  Informacja Burmistrza Gminy. 

III. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

IV. Informacja Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej w sprawie przeprowadzonych kontroli. 

V. Interpelacje i zapytania radnych. 

VI. Podjęcie uchwał w sprawach: 
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1. w sprawie  zmiany uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Trzcińsko-Zdrój na lata 2014-2022 (druk nr 

XVI/ 110 /2015),  

2. w sprawie działania Burmistrza Gminy Trzcińsko-Zdrój w zakresie realizacji Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Zachodniopomorskiego na lata 2014 - 2020. (druk nr XVI/ 111 /2015), 

3. w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2016. (druk 

nr XVI/ 112 /2015), 

4. w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2016. (druk nr XVI/ 113/2015), 

5. w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości. (druk nr XVI/ 114 /2015), 

6 . w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat. 

(druk nr XVI/ 115/2015), 

7. w sprawie ustalenia wzorów deklaracji na podatek od nieruchomości, podatek rolny i podatek leśny oraz wzoru 

informacji w sprawie podatku od nieruchomości, podatku rolnego i leśnego (druk nr XVI/ 116/2015), 

8. sprawie uchwalenia zmiany budżetu Gminy Trzcińsko-Zdrój  na rok 2015. (druk nr XVI/117 /2015). 

9. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Trzcińsko-Zdrój na rok 2016. (druk nr XVI/118 /2015). 

10. w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Trzcińsko-Zdrój na lata 2016-2023. (druk nr 

XVI/119 /2015). 

11. w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2016 rok. (druk nr XVI/120 /2015). 

12. w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rolnictwa Infrastruktury i Budżetu na 2016 rok. (druk nr 

XVI/121/2015). 

13.  w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Oświaty Zdrowia, Kultury i Spraw Socjalnych na 2016 rok. (druk nr 

XVI/122/2015). 

VII. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  

VIII. Wolne wnioski i informacje. 

IX. Zakończenie sesji. 

                                                                                                               

- za- 15- głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdzam, że porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  

 

Do punktu I. 3 Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  
 

Przewodnicząca obrad– protokół był do wglądu w Biurze Rady i teraz jest dostępny na sesji, czy 

ktoś chce wnieść uwagi do protokołu? 

 

Nie zgłoszono.  

 

Przewodnicząca obrad– wobec tego, że nie ma uwag proponuje przyjąć protokół z poprzedniej sesji 

bez odczytywania. 

 

- za- 15- głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdzam, że protokół z XV sesji Rady Miejskiej został przyjęty 

jednogłośnie 

 

Do punktu II.  Informacja Burmistrza Gminy. 
 

Informacje przedstawił Burmistrz pan Zbigniew Kitlas– informacja stanowi załącznik nr 4 do 

niniejszego protokołu. Ponadto Burmistrz złożył życzenia świąteczne i wręczył kalendarze. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Do punktu III. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
 

Informację przedstawiła Przewodnicząca Rady Pani Maria Woźniak- do biura rady wpłynęły pisma, 

które Radni otrzymali na pocztę elektroniczną. Uczestniczyłam w Domu Pomocy Społecznej z okazji 

zakończenia prac  w dniu 11 grudnia. 

 

Pytań nie zgłoszono. 
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Do punktu IV. Informacja Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej w sprawie 

przeprowadzonych kontroli. 
Informację przedstawił przewodniczący komisji pan Zdzisław Iwanicki, informacja stanowi załącznik 

nr 5,6 i 7 do niniejszego protokołu. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Do punktu V. Interpelacje i zapytania radnych. 
 

Przewodnicząca obrad - Czy ktoś z radnych chciałby złożyć interpelację? 

 

Radna pani Teresa Noga- złożyła interpelację w sprawie autobusów liniowych na terenie sołectwa 

Piaseczno i Stołeczna. 

 

Radny pan Janusz Pieróg-  co zrobimy i jakie mamy plany w sprawie budynku po byłej kuźni. Na 

Alei Wolności jest wąski przesmyk i chodnik na wysokości państwa Sugier i tam jest kanał burzowy 

źle wyprofilowany. 

 

Zastępca Burmistrza pan  Emilian Osetek- jeśli chodzi o sprawę budynku po byłej kuźni to otrzyma 

pan odpowiedz na piśmie a jeśli chodzi o drogę to jest to droga powiatowa, sprawę przekażemy do 

Starostwa. A teraz odpowiemy na interpelację zgłoszoną na komisji. 

 

Kierownik Referatu pan Piotr Radecki – odczytał odpowiedz na interpelację sprawie lamp na ul. 

Wiosennej i Kasztanowej. 

 

Radny pan Robert Kowalski- nie powiedział pan niczego co byśmy nie wiedzieli przed 

zamontowaniem tych lamp, wyrażaliśmy swoje wątpliwości że takie rzeczy mogą się zdarzać przed 

rozpoczęciem inwestycji i teraz się to dzieje i wówczas pytaliśmy czy jest zasadne montowanie 

takiego oświetlenia. Mówiliśmy nawet, że może lepiej zamontować lampy sieciowe z żarówkami 

ledowymi. 

 

Kierownik Referatu pan Piotr Radecki – jak przedstawiałem, ta inwestycje to mówiłem o tolerancji 

ładowani lampy i mówiłem, że są to technologie inteligentne, które należy inaczej zaprogramować. 

Jest to na tyle inteligentne, ze można to zaprogramować na dłuższy czas bez ładowania, ale jest 

potrzeba wyłączania tej lamy w nocy lub też zmniejszyć jej moc świecenia. Światło tej lampy ledowej 

jest większej mocy niż lampy sodowej zwykłej. Prowadzimy tu sytuacje, ze będzie tu wyłączana 

lampa, ale oprócz tego zastosujemy to żeby lampa badała moc napięcia akumulatora  by zmniejszała 

moc świecenia by ten akumulator wystarczał na jak najdłużej. Pozwoli to na to, że będziemy mieli 

tylko 30% naładowanych akumulatorów i lampa będzie świecić. Ja obserwowałem te lampy, bo 

mieszkam na Kasztanowej, uczymy się obsługi tych lamp. Jest to nowa technologia i wiemy wszystko 

z karty charakterystyki.  

 

Radny pan  Robert Kowalski-  wcale nie przypisuje panu tej odpowiedzi, ale jak rozmawialiśmy na 

komisji to mieliśmy wątpliwości co do spełnienia naszych oczekiwań przez te lampy nikt się wówczas 

nie spodziewał, że te lampy czy kilka lamp, nie będzie świecić. Nie po to wydajemy takie pieniądze 

 

Przewodnicząca obrad - Czy ktoś jeszcze chce zabrać głos?  

 

Nie zgłoszono. 
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Do punktu VI.1 Podjęcie uchwały w sprawie  zmiany uchwały w sprawie przyjęcia 

Strategii Rozwoju Gminy Trzcińsko-Zdrój na lata 2014-2022 (druk nr XVI/ 110 

/2015), 
 

Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu komisji 

stałych. Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Janusz Pieróg- uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 15- głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XVI/110/2015 stanowi załącznik Nr 8 do niniejszego protokołu/ 
 

 

 

Do punktu VI.2 Podjęcie uchwały w sprawie działania Burmistrza Gminy Trzcińsko-Zdrój 

w zakresie realizacji Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Zachodniopomorskiego na lata 2014 - 2020. (druk nr XVI/ 111 /2015) 
 

Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu komisji 

stałych. Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Janusz Pieróg- uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 15- głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XVI/111/2015 stanowi załącznik Nr 9 do niniejszego protokołu/ 
 

 

 

Do punktu VI.3 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2016. (druk nr 

XVI/ 112 /2015), 
Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu komisji 

stałych. Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 
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Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Janusz Pieróg- uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 15- głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała nie została podjęta. 

 

/projekt uchwały Nr XVI/112/2015 stanowi załącznik Nr 10 do niniejszego protokołu/ 
 

 

 

Do punktu VI.4 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2016. (druk nr XVI/ 113/2015), 
Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu komisji 

stałych. Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Janusz Pieróg- uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 15- głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XVI/113/2015 stanowi załącznik Nr 11 do niniejszego protokołu/ 
 

 

Do punktu VI.5 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne 

nabycie nieruchomości. (druk nr XVI/ 114 /2015), 
 

Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu komisji 

stałych. Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Janusz Pieróg- uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 15- głosów 
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Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XVI/114/2015 stanowi załącznik Nr 12 do niniejszego protokołu/ 
 

 

 

Do punktu VI.6 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy dzierżawy po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat. (druk nr XVI/ 

115/2015),  
 

Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu komisji 

stałych. Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Janusz Pieróg- uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 15- głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XVI/115/2015 stanowi załącznik Nr 13 do niniejszego protokołu/ 
 

 

 

Do punktu VI.7 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wzorów deklaracji na 

podatek od nieruchomości, podatek rolny i podatek leśny oraz wzoru informacji w 

sprawie podatku od nieruchomości, podatku rolnego i leśnego (druk nr XVI/ 

116/2015), 
Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu komisji 

stałych. Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Janusz Pieróg- uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 15- głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XVI/116/2015 stanowi załącznik Nr 14 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu VI.8 Podjęcie uchwały sprawie uchwalenia zmiany budżetu Gminy 

Trzcińsko-Zdrój  na rok 2015. (druk nr XVI/117 /2015). 
Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu komisji 

stałych. Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Janusz Pieróg- uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 15- głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XVI/117/2015 stanowi załącznik Nr 15 do niniejszego protokołu/ 
 

 

Do punktu VI.9 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Trzcińsko-Zdrój na rok 2016. (druk nr XVI/118 /2015) 
 

Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu komisji 

stałych. Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Janusz Pieróg- uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 15- głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XVI/118/2015 stanowi załącznik Nr 16 do niniejszego protokołu/ 
 

 

Do punktu VI.10 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej 

prognozy finansowej Gminy Trzcińsko-Zdrój na lata 2016-2023. (druk nr XVI/119 

/2015). 
Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu komisji 

stałych. Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Janusz Pieróg- uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 
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Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 15- głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XVI/119/2015 stanowi załącznik Nr 17 do niniejszego protokołu/ 
 

Do punktu VI.11 Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji 

Rewizyjnej na 2016 rok. (druk nr XVI/120 /2015). 
Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu komisji 

stałych. Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Janusz Pieróg- uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 15- głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XVI/120/2015 stanowi załącznik Nr 18 do niniejszego protokołu/ 
 

Do punktu VI.12 Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji 

Rolnictwa Infrastruktury i Budżetu na 2016 rok. (druk nr XVI/121/2015). 
Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu komisji 

stałych. Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Janusz Pieróg- uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 15- głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XVI/121/2015 stanowi załącznik Nr 19 do niniejszego protokołu/ 
 

Do punktu VI.13 Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji 

Oświaty Zdrowia, Kultury i Spraw Socjalnych na 2016 rok. (druk nr 

XVI/122/2015).  



 9 

Przewodnicząca obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu komisji 

stałych. Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Janusz Pieróg- uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie. 

 

Przewodnicząca obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca obrad- odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie: 

 

- za- 15- głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XVI/122/2015 stanowi załącznik Nr 20 do niniejszego protokołu/ 
 

 

Do punktu VII. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  
 

Przewodnicząca obrad- Radni otrzymali odpowiedzi na interpelacje złożone na poprzedniej sesji 

część odpowiedzi były udzielone na pocztę elektroniczną. Czy radni są usatysfakcjonowani 

odpowiedziami, czy jeszcze, są jakieś zapytania?  

 

Radny pan  Robert Kowalski- w sprawie mojego pytania odnośnie przydomowych oczyszczalni 

ścieków. 

 

Zastępca Burmistrza pan Emilian Osetek- informacje znalazły się na naszej stronie oraz na Facebuku. 

 

Do punktu. VII.  Wolne wnioski i zapytania 

 
Przewodnicząca obrad- Czy są wolne wnioski lub zapytania? 

 

Radny pan Janusz Pieróg- chciałbym poruszyć sprawę podłączenia miejscowości wiejskich do 

wodociągów. Są miejscowości w naszej Gminie, w których nie ma wodociągowo już nie mówiąc o 

kanalizacji. Mają oni studnie które niby spełniają warunki, ale robimy drogę na Gogolice i może warto 

pamiętać. Należy sprawdzić zapotrzebowanie możliwości zrobić kosztorys i ująć to w najszybszym 

czasie w budżecie. Jest to mój wniosek formalny. 

 

Zastępca Burmistrza pan Emilian Osetek-  nie jest to nowa sprawa my myśleliśmy o podłączeniu 

miejscowości w wodę i tu jest Górczyn Górny jest hydrofornia i poprowadzenie do Górczyna 

Dolnego. Jeśli chodzi o rurociąg Trzcińsko- Smuga to sprawa kosztowna i w tej chwili nie mamy 

takich możliwości. Tam są studnie głębinowe ale okazuje się że użytkowanie urządzeń 

kanalizacyjnych powoduje, że te studnie się zanieczyszczają. Nasze działania my tu wspólnie 

decydujemy tu o tym, jak kryterium wyboru projektów, i tu są najbardziej na pierwszym miejscu 

projekty poprawiające życie mieszkańców. w chwili obecnej nie ma możliwości by to znalazło się na 

rok 2016 a nawet na 2017. 

 

Radny pan Janusz Pieróg- tak ale dajmy tego początek może w 2018 roku się uda. 

 

Radny pan Robert Kowalski- czy jak mówimy o Smudze to mówimy o studniach głębinowych?          

Czy one są własnością gminy czy to są zwykłe studni poniemieckie. 
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Kierownik referatu pan Piotr Bugajski- najczęściej są to studnie poniemieckie lub wykopane w 

okresie powojennym uzbrojone w pompy wodne i doprowadzają wodę do poszczególnych budynków 

indywidualnie. 

 

Radny pan  Robert Kowalski-  to nie są studnie głębinowe które maja 5 do 8 metrów i zasilane są 

wodami podskórnymi. Można by rozważyć inne rozwiązanie, nie wiem, czy mamy tam grunt może 

lepiej wykonać studnie głębinową miejscową i wówczas nie robimy wodociągu, będzie to pewnie 

taniej a jak podłączymy Smugę do Trzcińska to może być że zbyt małe zużycie wody to mogą pojawić 

się w rurach bakterie. Uważam, że bardziej zasadne jest wykonanie studni głębinowej.  

 

Zastępca Burmistrza pan Emilian Osetek-  sprawa tego wniosku formalnego jest do omówienia na 

komisji. 

 

Radny pan Janusz Pieróg- to jest wniosek formalny. 

 

Radny pan Robert Kowalski- wniosek formalny by zająć się doprowadzeniem wody w 

miejscowościach, w których wody nie ma. 

 

Radny pan Janusz Pieróg- proszę by zając się sprawa podłączenia miejscowości  do wodociągów lub 

zaopatrzenie w wodę pitną. 

 

Przewodnicząca obrad- kto z państwa jest za przyjęciem wniosku formalnego radnego pana Janusza 

Pieroga. 

 

- za- 15-głosów 

 

Przewodnicząca obrad- stwierdzam, że wniosek radnego został przyjęty jednogłośnie. 

  

Więcej pytań nie zgłoszono.  

 

Przewodnicząca obrad- wobec tego w związku ze zbliżającymi się świętami chciałam złożyć 

życzenia świąteczne i wszystkiego najlepszego nowego roku. 

 

Do pkt. IX.   ZAKOŃCZENIE  SESJI . 
 

O godzinie 15
58

– Przewodnicząca obrad zamknęła XVI sesję Rady Miejskiej. Dziękując wszystkim za 

przybycie.  
 

 

Protokołowała: 

Sylwia Tyrpa 

                                                                                               

 

 


